
 

 

HRVATSKI PIKADO SAVEZ 

Avenija Dubrava 238 

10040 Zagreb  

 

ZAPISNIK  

 

Sa  sjednice Izvršnog odbora Hrvatskog pikado saveza održane dana 7. rujna 2022. godine s 

početkom u 21:00 sati. 

 

Sjednica je telefonska a nazočni su: Tihomir Mamić predsjednik, Eduard Akrap, Damir 

Zrinščak i Zvonko Antunović. 

 

Sjednicu je otvorio predsjednik g. Tihomir Mamić, pozdravio članove Izvršnog odbora te 

konstatirao da sukladno članku 48. Statuta Hrvatskog pikado saveza postoji kvorum i sve 

odluke koje budu donesene na ovoj sjednici su pravovaljane. 

Za zapisničara je predložio Zvonka Antunovića. 

Potom je predložio sljedeći: 

 

DNEVNI RED 

 

1. Natjecateljska sezona 2022/23 

2. Voditelj ureda HPS-a 

3. WDF-eurocup 

4. Pravilnici HPS-a 

5. Razno 

 

Predloženi dnevni red  je jednoglasno  usvojen. 

 

Ad 1.) Predsjednik IO g. Tihomir Mamić je uvodno pozdravio sve sudionike ove sjednice i 

otvorio raspravu o predstojećoj natjecateljskoj sezoni. 

Članovi Io su podržali njegov prijedlog da se za ovu sezonu ne mijenja ništa u pogledu 

kotizacija i članarina u odnosu na dosadašnju praksu. 

Posebnu pozornost treba obratiti od 1. siječnja 2023. zbog uvođenja EURA kao valute i 

preračunavanja svih kotizacija i drugih plaćanja u novu valutu. 

O usklađivanju kotizacija i drugih financijskih obveza donijet će se na sljedećoj Skupštini 

HPS-a.  

Nadalje, predsjednik je izvijestio o pristiglim prijavama za organizaciju Masters turnira i 

državnih natjecanja u novoj sezoni. 

Nakon rasprave IO je usvojio prijedlog da se organizacija Mastersa povjeri sljedećim  

savezima: 

1. Masters-Istarski pikado savez 

2. Masters-Pikado savez Brodsko-posavske županije 

3. Masters-Pikado savez Splitsko-dalmatinske županije 

4. Masters-Pikado savez Zagrebačke županije 

Pojedinačno prvenstvo Republike Hrvatske u elektronskom pikadu povjerava se Pikado 

savezu Karlovačke županije. 

Pojedinačno i ekipno prvenstvo u klasičnom pikadu održat će se u Sesvetama. 

Završnica kupa Republike Hrvatske povjerava se osvajačima posljednjeg izdanja tog 

natjecanja, a to je Pikado savez Grada Zagreba. 



Domaćin državnog ekipnog prventsva u elektronskom pikadu će se odrediti naknado, budući 

da su interes iskazali Pikado savez Karlovačke županije i Pikado savez Vukovarsko-srijemske 

županije. Obzirom da se radi o najmasovnijem domaćem natjecanju, konačna odluka o 

organizatoru će se donijeti naknadno, kada navedeni savezi predoče sve uvjete organizacije. 

 

Ad 2.) Predsjednik je upoznao članove IO s potrebom imenovanja novog voditelja ureda HPS-

a, budući da dosadašnji voditelj zbog obaveza ne može u istom opsegu odrađivati 

administrativne poslove, odnosno ne može putovati na turnire.  

Nakon kraće rasprave usuglašen je stav da dosadašnji voditelj ureda ostane na funkciji sa 

smanjenin opsegom poslova dok se ne nađe konačno rješenje koje bi zadovoljilo sve potrebe 

nacionalnog saveza. 

 

Ad 3.) Predsjednik je izvijestio članove IO o predstojećem WDF natjecanju u Španjolskoj na 

koje putuju muška i ženska seniorska reprezentacija i tri predstavnika HPS-a. Polazak je 26. 

rujna a povratak 3. listopada. Na navedenom natjecanju će biti održana i Skupština WDF-a na 

kojoj će Hrvatska aplicirati za jedan turnir u kalendaru za sljedeću sezonu, i to po svemu 

sudeći u ožujku 2023. Za lokaciju održavanja turnira predlaže se Šibenik, ali konačna odluka 

o tome bi se donijela kasnije. 

Također je predložio da se natjecateljima koji putuju u Španjolsku dodijele dvije dnevnice u 

iznosu od 60 eura, što su ostali članovi IO prihvatili. 

 

Ad 4.) Predsjednik je izvijestio članove IO o potrebi donošenja dva važna pravilnika, i to 

novog stegovnog pravilnika i natjecateljskog pravilnika za klasični pikado. Navedene 

pravilnike je potrebno pripremiti prije održavanja sljedeće Skupštine kako bi se isti usvojili na 

prvoj sljedećoj sjednici. 

 

 

Ad 5.)  Ponovno je pokrenuto pitanje osnivanja nacionalne lige u elektronskom i klasičnom pikadu. 

Budući da su troškovi ovako zamišljenih liga veliki, bez sponzorskih ugovora je jako teško 

sufinancirati dio troškova ekipama i uz to dodijelti nagrade koje bi bile adekvatne toj razini natjecanja. 

Dogovoreno  je da će se o ovoj temi posebno raspravljati na sljedećoj sjednici IO kao i na Skupštini 

HPS-a. 

 

 

 

Sjednica je završena u 22:55 sati. 

 

 

___________________       ___________________ 

      Zvonko Antunović             Tihomir Mamić 

         zapisničar                predsjednik 


